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Abstract (en)
[origin: WO8402193A1] An immunoassay, utilizing an active support capable of concentrating a detectable signal resulting from the interaction of a
product of a reaction between an enzyme-labelled immune complex and enzyme substrates with the support. The immune complex is either formed
or collected on the active support during the assay. The assay is useful for the detection and measurement of analytes in biological samples.

Abstract (fr)
Analyse immunologique utilisant un support actif pouvant concentrer un signal détectable résultant de l'interaction du produit d'une réaction entre
un complexe immun étiqueté par une enzyme et les substrats de l'enzyme avec le support. Le complexe immun est soit formé soit recueilli sur le
support actif pendant l'analyse. L'analyse est utile pour la détection et la mesure d'analytes dans des échantillons biologiques.
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